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Onderwerp vraag:  

Aantal aanvragen gevelbanken en picknicktafels en mogelijkheid tot uitbreiding met 
‘gewone’ zitbanken.  Evaluatie van dit project. 

 
Toelichtende nota:  
 

Via de website van Mechelen makers kunnen er gevelbanken en picknicktafels 
aangevraagd worden door de buurt. Er moet steeds een goedkeuring zijn van de 

buurtbewoners. Daarom staat er ook te lezen: ‘Toon aan hoe je de buurtbewoners 

gaat informeren over uw aanvraag met de aangeduide locatie (gevelbank of 

picknicktafel) en hoe je deze wil laten goedkeuren door een meerderheid van de 

buurtbewoners vb. via een bevraging, affiches, invulformulier, overlegmomenten, 

flyeren,… *’ 

 

- Hoeveel van zulke aanvragen kwamen sinds de opstart van dit project binnen en 

hoeveel aanvragen werden er geweigerd/goedgekeurd. (Graag in een excel per jaar 

en per soort (gevelbank /picknicktafel weergeven.)? 

- Kan er naast deze 2 formules overwogen worden om vrijstaande zitbanken te 

voorzien? Dit kan dan op plaatsen langsheen de waterkant en/of op vrijstaande 

stukken openbare grond geplaatst kunnen worden. Onder andere  oudere mensen of 

minder mobiele mensen hebben vaak behoefte aan een korte rustpauze tijdens een 

kleine wandeling en hiervoor is een gewone bank ideaal en is een picknicktafel niet 

altijd nodig. Een gewone bank neemt alvast ook minder ruimte in beslag. 

- Wordt dit project jaarlijks geëvalueerd en wat zijn de bevindingen? 

o Zijn de bewoners tevreden? 

o Zijn er meldingen van overlast? En indien ja, wat wordt hieraan gedaan? Hoe 

wordt dit het vaakst gemeld? 

o Werken de bewoners/aanvragers blijvend mee om  het aan het  bankje of de 

picknicktafel netjes te houden. Of zijn het de Uitvoeringsdiensten die deze klus 

klaren op afroep? 
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